
 

 

Styrelseprotokoll LK Möte 2022-10-20  

Protokoll fört vid styrelsen för Ångermanlands skidförbund den 20 oktober 20.30-22.00 , mötet hölls 

via Teams. 

Närvarande 

Anders Hjort, Mia Karlsson, Johan Bryngelsson,  Anna Mannelqvist, Jens Boveng, Roger Svensson, 

ordförande. 

Frånvarande, Patrik Näslund, Johan Gradin 

Dagordning / Punkter 

 

1. Mötets öppnande 

Ordförande Roger Svensson förklarade mötet öppnat. 

 

2. Dagordning  

Dagordningen godkändes. 

 

3. Val av sekreterare 

Mötet beslutade att Mia Karlsson skriver protokoll för mötet. 

 

4. Föregående protokoll 

Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna.  

 

5. Rapporter 

Alpint – Tävlingsprogrammet är klart, och läger planerat. Distriktsutbildningar på gång.  

Backe – USM hölls i mitten av oktober i Övik, ingen visste om det – och inget skrivit i media. 

Längd – Tävlingsprogrammet är klart, och läger genomförda och planerade. Mia och Anna varit 

på Längdkommitte möte i Uppsala. 

Örnsköldsviks kommun har köpt in en mindre pistmaskin som alla klubbarna och skidspår får 

nyttja.  

 

6. Ekonomi 

Resultatet visar på 131 310 kr för verksamhetsåret. Balansen avstämd, och det finns 588 138kr 

på kontot. Roger ser till att revisor Rolf Westin får underlagen.  

 



 

 

7. Kansliet 

Arnäs IF har fått frågan – Jens försöker få en återkoppling innan nästa möte. Vi tar in offerter från 

Bosse Bokhållare, Blocks redovisning och Ludvig & Co. Ca 150 verifikat – och ca 500 000 i 

omsättning.  

 

8. Tävlingar 2022/2023 

Alpint 

Tävlingsprogram klart. 

Backe 

- 

Längd 

Tävlingsprogram klart. 

 

9. Förbundsmöte och vårt årsmöte 

Svenska skidförbundet har förbundsmöte i Sundsvall 22-23 oktober. Roger Svensson och Ulrik 

Ulander representerar Ångermanlands Skidförbund. 

Mötet diskuterade olika frågeställningar ang koppling till verksamhetsplan för styrelsen och lite 

andra frågor ang valberedning. Mötet bestämde att stödja den demokratiska processen, och 

stödja valberedningens förslag. Och inte stödja motionen om att förkorta mandatperioden.  

 

Inför årsmötet 9/11 i Härnösand skickades inbjudan ut 14 september, anmälan senast 27/10. 

Anna skickar påminnelse och fixar länk på anmälan. Jens lägger ut på hemsidan. Registrering och 

kaffe från 17.45. LK och AK är valberedning, Anders kallar till möte (Mia, Anna,Oskar och Anders )  

 

1 år kvar på mandatperiod: 

Patrik Näslund 

Johan Gradin 

Ulrik Ulander 

Jens Boveng 

 

Avgående är Anna Mannelkvist, Johan Bryngelsson,  Mia Karlsson, Anders Hjort och  Roger 

Svensson.  

Motionen om antalet ledamöter ska om årsmötet säger ja, vinner laga kraft.  

Daniel Svensson förslag till ordförande på årsmötet.  

 

Vad ska verksamhetsberättelserna innehålla ?  

LK och AK skriver verksamhetsberättelse för sina respektive samt Mia fortsätter jaga Backe. Vi 

ska föra fram i sann anda – och i enlighet med Skidförbundets vision och mission: Alla på snö – 

och vi ska bli fler och bättre. 

 

Vi ska till årsmötet föreslå budget , och mötet diskuterade en inriktning på att fördela resuserna, 

och vi diskuterade en fördelningsnyckel. Alternativet är att respektive kommitte´ kommer in med 

sina äskande knytna till en verksamhetsplan i enlighet till Strategi 2026. 

 



Anna har checkat med RF Sisu ang om distriktet kan söka medel – man kan vara kreativ och varje 

förening kan söka var för sig – som syftar till samverkan.  

 

 

10. Nästa möte 

Jens kallar till ett kortare möte ang kandidaterna till skidans vänner. 31/10 kl 12-12.30 

 

Och nästa möte ÅSF inför årsmötet 7/11 kl 20.30, Jens kallar.  

 

11. Övriga frågor. Trehörningssjö IF fyllde 100 år och firade i helgen, och ÅSF uppvaktade med 

standard och diplom för förtjänstfulla insatser till fyra engagerade skidledare.  

 

 

12. Avslutning 

Ordförande Roger förklarade mötet avslutat. 

 


